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>【篇一】
1、老师，您给我的太多太多，而我只能用优秀的成绩来回报你！
Teacher, you have given me too much, and I can only repay you with excellent results.
2、老师，我赞美你您，赞美您对我们的挚爱，赞美你道德高尚的师德。
Teacher, I praise you, praise your devotion to us, and praise your virtuous moral character.
3、敬爱的老师，并不是只在今天才想起您，而是今天特别想念您！
The beloved teacher does not think of you only today, but I miss you very much today.
4、老师，也许就在今天，您不会想起我，但是我会想起您！祝您节日快乐，身体健康！
Teacher, perhaps today, you will not think of me, but I will think of you! I wish you a happy holiday and good health.
5、老师：您好！当年您为我们呕心沥血，今天我们向您深深祝福。
Teacher: Hello! When you worked hard for us, today we wish you all the best.
6、经历了风雨，才知道您的可贵；走上了成功，才知道您的伟大！
Experienced wind and rain, know your valuable; only when you succeed, can you know your greatness!
7、您是石阶，承受着我一步步踏实的向上的攀登。
You are a stone step, and bear my step by step climb.
8、祝您节日快乐，永远幸福年轻，并愿阳光般的灿烂心情永远与你相随！真心祝福您！
I wish you a happy holiday, always happy and young, and hope that the bright sunshine will always follow you! Sincerely bless you!
9、老师您是伟大的，像一支蜡烛照亮别人燃烧自己。
Teacher, you are great, like a candle illuminating others, burning yourself.
10、老师，快推开窗子看吧，这满园春色，这满园桃李，都在向您敬礼！
Teacher, open the window quickly. Look at the spring scenery. All the plum and peach trees are saluting you.
11、传播知识，就是播种希望，播种幸福。老师，您就是这希望与幸福的播种人！
To disseminate knowledge is to sow hope and sow happiness. Teacher, you are the seeder of hope and happiness.
12、我是一棵绿树，沐浴着智慧的阳光，在您知识的土壤里，茁壮成长。
I am a green tree, bathed in the sunshine of wisdom, thriving in the soil of your knowledge.
13、您是春天的甘甜雨露，让我们在您的哺育下汲取养分。
You are the sweet dew of spring, let us draw nourishment from your nurturing.
14、对于您教诲的苦心，我无比感激，并将铭记于心！
I am very grateful to you for your teaching, and I will remember it in my heart.
15、老师不是万能的，没有老师却是万万不能的。祝教师节快乐。
Teachers are not omnipotent, but no teachers can do nothing. Happy Teachers\' day.
16、您是人生路上的使者，带着我们走向憧憬已久的梦。
You are the messenger of your life and take us to the dream that you have long dreamed of.
17、你是平凡的，你是特别的，只愿平凡与特别伴随于你！平凡+特别=幸福，快乐！
You are ordinary, you are special, only ordinary and special accompany with you! Ordinary + special = happiness, happiness!
18、最难渗透的是老师的心，期望精心培育的花朵盛开，又怕盛开中的花朵凋零。
The hardest thing to penetrate is the teacher\'s heart, expecting carefully cultivated flowers to bloom, and afraid of blooming flowers withering.
19、亲情让我们把世界拥抱，师恩让我们把世界创造。教师节，祝福献给敬爱的您们。
Family ties enable us to embrace the world, and Shi en enables us to create the world. Teachers\' day, best wishes to you.
20、老师，谢谢您！老师，我衷心地祝您节日快乐！愿您永远年青幸福！
Thank you, teacher. Teacher, I sincerely wish you a happy holiday! May you always be young and happy!
>【篇二】
1、我敬爱的老师们，你们辛苦了。
My dear teachers, your hard work.
2、祝各位教师节日快乐，桃李满天下。
I wish you all the teachers happy holidays, filled with the whole country.
3、一个教师对人的影响是永恒的。
A teacher affects eternity; he can never tell where his influence stops.
4、教师节到了，祝福您平安健康幸福快乐！
Happy teachers\' day arrived, wish you peace health and happiness!
5、您真的是一个好老师，谢谢您，祝教师节愉快！
You are really a good teacher, thank you, wish you a happy teachers\' day!
6、对于您教诲的苦心，我无比感激，并将铭记于心！
Hard for your teachings, I am very grateful, and will be remembered!
7、愿您在今后的日子里更加健康快乐！白色的粉笔末，一阵阵的飘落。
To you in the future days more healthy and happy! White chalk, bouts of falling.
8、感谢您的关怀，感谢您的帮助，感谢您为我所做的一切。
Thank you for your concern, thank you for your help, thank you for all you\'ve done for me.
9、这么多年，您的师情话意，我暗记在心。祝您桃李遍天下！
For so many years, and your sweet nothings, I memorization in mind. I wish you a plum all over the world!
10、辛勤的汗水是您无私的奉献，桃李满天下是您的荣誉。
Hard sweat, is your selfless dedication, filled with the whole country is the highest honor in the you.
11、在这特别的日子谨向您致以永恒的感激之情。教师节快乐！
On this special day send you everlasting feeling of gratefulness and thankfulness. Happy teachers\' day!
12、教师节到了，学生祝您节日快乐，并郑重地向您道一声：谢谢！
Teachers\' day arrived, I wish you a happy holiday for students, and solemnly say to you: thank you!
13、远在他乡，只能借短信向老师表示深深的祝福：教师节快乐！
In exile, only through text messages to the teacher said deeply wishes: happy teachers\' day!
14、您授予我们知识，您，指给我们向前的路。你如同母亲一样保护我们。
You granted to our knowledge, you, show us the way forward. You are like a mother to protect us.
15、老师，是你将无知的我们，领进了教室，是你教会了我们，快乐的成长。
Teacher, is that you will be ignorant of us, and brought into the classroom, is you have taught us, happy growth.
16、您是点燃的蜡烛，照亮着我们，却唯独没有照亮自己。老师，您辛苦了！
You are the candle, illuminating us, but is not light up themselves. Teacher, you were laborious!
17、教书育人桃李满天下；教人为事为天下之大事；教人做人做堂堂正正人！
Teaching plum the whole country; Teach people for all the great things; Teach a person to do open person!
18、老师，在大地上您给我阳光。您是伟大的，你是无私的，祝老师节日快乐！
The teacher, in you give me the sun in the earth. You are great, you are selfless, I wish the teacher happy holidays!
19、老师是一粒定心丸，让人心安神宁，很想告诉您：老师您辛苦了，教师节快乐！
Teacher is a certainty, let the heart nerves ning, would like to tell you: the teacher you hard, happy teachers\' day!
20、您用生命的火炬照亮了我前进的道路，我要衷心对您说一声：谢谢您，老师。
Do you use the torch lit up my life along the way, I want to sincerely say to you: thank you, teacher.
>【篇三】
1、莘莘学子心，难忘恩师情。
Many students heart, unforgettable teacher.
2、老师，在阳光下，您给我们雨露。
Teacher, in the sun, you give us the rain.
3、我把最诚挚的祝福送给您，青春永驻！
I put my best wishes to you, youth!
4、愿全天下的伯乐，能与太阳一样灿烂辉煌！
Let all the bole of the world, can be bright as the sun!
5、在这个特别的日子里，我想您说声：节日快乐！
On this special day, I want to you say: happy holidays!
6、我们喜欢您做我们的老师，我们尊敬您感激您。
We like you to be our teacher, we respect you thank you.
7、我们喜欢您做我们的老师，我们尊敬您、感激您。
We like you to be our teacher, we honor you, thank you.
8、我的第二母亲，老师你辛苦了！教师节快乐！
My second mother, the teacher you hard! Happy teachers\' day!
9、桃李满天下，恩情似海深，祝老师身体健康！
All the peaches and kindness deep as the sea, I wish the teacher health!
10、祝福敬爱的老师身体健康，桃李满天下。
Bless my respected teacher healthy body, the plum the whole country.
11、教师节到，唯以无声的短信问候，回报无言的大爱！
To the teachers\' day, only to silent message greetings, return silent love!
12、您的教诲催我风雨兼程，我的祝福伴您昼夜耕耘。
Instructing you rush me trials and hardships, my blessings with you day and night.
13、天涯海角有尽处，只有师恩无穷期。感谢您，老师！
The ends of the earth has made, only shien infinite period. Thank you, teacher!
14、教师力量的全部秘密，就在于深信人是可以改变的。
The whole secret of the teacher\'s force lies in the conviction that men are convertible.
15、老师，您就是滋润我们心田的春雨，我们将永远感谢您。
Teacher, you are spring rain moistens our hearts, we will always be grateful to you.
16、请接受学生美好的祝愿，祝您教师节快乐，天天快乐！
Please accept the student good wishes, I wish you a happy teachers\' day, happy every day!
17、教师节来临之际，衷心祝您身体健康！工作顺利！幸福快乐！
Teacher\'s day approaching, I sincerely wish you good health! The work is smooth! Happiness!
18、世有伯乐，然后有千里马。谢谢您，我的老师。教师节快乐！
The world has bole, then a swift horse. Thank you, my teacher. Happy teachers\' day!
19、岁月悄悄溜走，世事变幻，恩师的表率，却常常在我们左右。
Time slip away, the world changes, the first model of the teacher, often around us.
20、老师不是万能的，没有老师却是万万不能的。祝教师节快乐。
The teacher is not everything, there is no teacher is you can do nothing. Happy teachers\' day.
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